

# My first holiday abroad. Paris.

Париж

выполнила: ученица 5Б класса

Ромасева Мария.

Учитель Уткина Ольга Анатольевна.

- Paris is the capital of France, its economic and cultural center. It's situated in the north part of central France at the bank of the river Seine.

- Париж является столицей Франции, ее экономическим и культурным центром. Он расположен в северной части центральной Франции, на берегу реки Сена.



- There are many places of Interest in Paris. People usually visit the city to see the Eiffel Tower, because it is a symbol of this city, which attracts millions of people every year.

- В Париже много достопримечательностей. Люди обычно приезжают в этот город для того чтобы увидеть Эйфелеву башню, так как она является его символом, который привлекает сюда каждый год миллионы людей



- The tower is 324 metres tall, about the same height as an 81-storey building. Its base is square, 125 metres on a side. It is allowed to climb up on the top of the tower on foot or by elevator

- Высота башни - 324 метра - примерно как 81-этажное здание. Основание башни - квадрат стороной 125 метров. На вершину башни позволяется подняться пешком или на лифте





- The Louvre is the largest museum in Paris

Лувр является крупнейшим музеем Парижа.



- The Triumphal Arch is the next sight of Paris. This construction was built by Napoleon in honor of his victories

- Триумфальная арка является следующей достопримечательностью Парижа. Эта конструкция была построена Наполеоном в честь его побед



- In Paris there are so many interesting places to visit: Notre Dame de Paris, the Elysian Fields and many others.



В Париже много интересных мест, которые можно посетить: Нотр дам де Пари, Елисейские поля и много других мест.